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Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie

W związku poniższym artykułem dotyczącym planów budowy spalarni śmieci przy ulicy Bydgoskiej, 
 (https://www.radiowroclaw.pl/articles/view/123951/W-Legnicy-powstanie-spalarnia-Mieszkancy-
sie-  niepokoja  ), proszę o informacje na temat:

1. Na jakim etapie jest projekt?
2. Jakie koncepcje zagospodarowania są brane pod uwagę?
3. Dlaczego do tej pory nie było oficjalnej informacji do mieszkańców?
4. Dlaczego nie było w tej sprawie konsultacji społecznych?
5. Kiedy będą konsultacje społeczne w tej sprawie?
6. Kto z urzędników miejskich zgodził się na koncepcję spalarni i dlaczego, mając na uwadze 
protesty mieszkańców w sprawie spalarni z roku 2020?
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